
Z Á P I S 

 30. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 19. prosince 2023 od 14:00 hodin 

v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Bc. Marek Nývlt, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Host: Jan Kratochvíl – vrchní strážník MP Soběslav 

Jednání 30. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Činnost Městské policie Soběslav 

2. Rozpracování usnesení z 7. ZM 

3. Pozemky, smlouvy 

a) FO/43/2023 – Generali Česká pojišťovna, a. s. – dodatek č. 4 (pojištění majetku  

a odpovědnosti) 

b) KT/51/2023 – EG.D, a. s., Brno – smlouva o připojení k distribuční soustavě 

c) OOSM/67/2023 – SMS, s. r. o. – dodatek č. 3 k příkazní smlouvě 

d) OOSM/68/2023 – SMS, s. r. o. – dodatek č. 11 k mandátní smlouvě 

e) OOSM/72/2023 – JUDr. Hokrová, Jindřichův Hradec – dodatek č. 1 ke smlouvě  

o nájmu 

4. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 29. jednání RM ze dne 5. prosince 

2023 žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Petr Valeš a Mgr. Michal 

Pánek.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Činnost Městské policie Soběslav 

Předložil: Jan Kratochvíl – vrchní strážník MP Soběslav, který byl přítomen na jednání RM 

Jan Kratochvíl, vrchní strážník MP Soběslav, zhodnotil svoji dosavadní činnost v této funkci 

od 1. 5. 2023. Členové RM diskutovali s vrchním strážníkem MP o činnosti městské policie  

a jednotlivých strážníků, upozornili na problémové lokality ve městě z pohledu dopravy  

a parkování (sportovní areál, Školní náměstí, MŠ Duha a další) a oblasti činnosti, kterým je 

třeba se intenzivněji věnovat (vraky, odpady, zeleň, spolupráce při pořádání kulturních akcí  

a další). 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 30/292/2023. 

2.  Rozpracování usnesení z 7. ZM 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložen návrh odpovědnosti za plnění jednotlivých usnesení ze 7. zasedání ZM, které se 

konalo 13. 12. 2023. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 30/293/2023. 
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3.  Pozemky, smlouvy 

Generali Česká pojišťovna, a. s. – dodatek č. 4 (pojištění majetku a odpovědnosti na rok 

2024) 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/43/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 30/294/2023. 

EG.D, a. s., Brno – smlouva o připojení k distribuční soustavě (ZTV Svákov III) 

Předložil: Ing. Bohumír Ctibor – vedoucí KT MěÚ 

Příloha: KT/51/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedené smlouvy. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 30/295/2023. 

SMS, s. r. o. – dodatek č. 3 k příkazní smlouvě 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/67/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku k příkazní smlouvě ze dne  

4. 11. 2020, kterým se navyšuje roční odměna za správu bytových domů, bytových jednotek  

a bytů o 710.000 Kč + DPH na celkových 5.669.144 Kč + DPH a zároveň dochází k úpravě 

přílohy č. 2, tj. seznamu spravovaných nebytových prostor. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 30/296/2023. 

SMS, s. r. o. – dodatek č. 11 k mandátní smlouvě 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/68/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku k mandátní smlouvě, kterým se 

z důvodu nárůstu mzdových nákladů zvyšuje roční úplata za výkon veřejně prospěšných 

služeb pro město o 672.000 Kč + DPH na celkových 14.872.000 Kč + DPH. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 30/297/2023. 

JUDr. Hokrová, Jindřichův Hradec – dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu (dluhová 

poradna) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/72/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 30/298/2023. 

4.  Různé 

Bytová komise RM – přidělení městských bytů 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Příloha: OOSM/73/2023 

Předloženo doporučení bytové komise ze dne 18. 12. 2023 přenechat městský byt vel. 1+0 

v Kadlecově ul. čp. 306 p. J. Janouškovi, Soběslav, a zároveň přenechat městský byt vel. 1+0 

v Kadlecově ul. čp. 306 bratrům Červenkovým, Soběslav, a to za předpokladu uhrazení 

stávajícího dluhu na nájmu za byt v ulici tř. Dr. E. Beneše čp. 58. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 30/299/2023. 
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SMS, s. r. o. – žádost o souhlas se změnou rozpočtu na rok 2023 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Žádost o souhlas se změnou rozpočtu 

Předložena žádost jednatele SMS, s. r. o., pana V. Novotného o souhlas se změnou rozpočtu 

společnosti v roce 2023. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 30/300/2023.  

Dotazy a připomínky členů RM 

Bc. Marek Nývlt 

 Opětovně zaurgoval žádost o opravu chodníku před domem čp. 244 v Žižkově ulici 

v Soběslavi. Z důvodu pravděpodobného poškození kanálu došlo k opakovanému 

propadnutí chodníku. Místostarosta města zajistí opravu prostřednictvím odborné 

firmy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jednání RM skončilo v 17:10 hodin.  

 

 

 


